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Zápis z online jednání Rady spolku Místní akční skupiny Společnost pro rozvoj 

Humpolecka dne 19. 4. 2021 

 

Místo a čas jednání: online přes službu Google meet, od 16:00 hodin. 

 

Přítomní členové Rady spolku: Obec Želiv (Vlasta Dolejšová), Město Humpolec (Mgr. Alena 

Kukrechtová), Medou, z.s. (Mgr. Zuzana Žaloudková, MBA), PTL, s. r. o. (PhDr. Ing. Vít 

Skála, Ph.D.), Římskokatolická farnost, děkanství Humpolec (P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, 

O.Praem.), TJ Jiskra Humpolec (Jiří Šimek) 

 

Hosté: Mgr. Pavel Hrala, Bc. Monika Krčilová 

 

Omluveni: A. F. C. Humpolec (Václav Duben), fyzická osoba Ing. Patrik Sukdolák (Ing. Patrik 

Sukdolák), MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA BAMBI (Ing. Helena Kottová) 

 

Program jednání: 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

2. Informace o proběhlé standardizaci MAS, o členské základně a změnách v orgánech 

MAS  

3. Informace o přípravě nové strategii SCLLD na období 2021-2027 

4. Schválení usnesení Rady MAS z roku 2020 – doporučení od MMR 

5. Schválení 7. výzvy PRV a schválení aktualizace Fiche č. 7 Rozvoj obcí 

6. Schválení aktualizace interních postupů PRV – alokace na hraniční projekt 

7. Informace o přípravě výzvy IROP – schválení převodu prostředků na chodníky  

8. Informace o projektu MAP II, příprava žádosti MAP III  

9. Schválení aktualizace směrnic 01/2021 Směrnice cestovní náhrady a 02/2021 Směrnice 

časové rozlišení 

10. Informace o proběhlém auditu MAS a rozboru hospodaření MAS 

11. Další body – může být doplněno.   

12. Diskuse, Závěr.  

 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

Online jednání Rady MAS začalo v 16:05 hodin. Pavel Hrala přivítal přítomné na jednání. 

Na zapisovatele byla navržena Bc. Monika Krčilová, na ověřovatele Mgr. Pavel Hrala. Ověření 

usnášeníschopnosti nebylo nutné provést, protože toto online jednání bylo pouze informativní 

a bude přes email provedeno hlasování per-rollam. Na začátku jednání bylo přítomno 6 z 9 

členů Rady MAS. 
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2. Informace o proběhlé standardizaci MAS, o členské základně a změnách 

v orgánech MAS  

Dne 30. 3. 2021 byla naší MAS schválena Standardizace MAS, tzn. že MAS může připravovat 

Strategii komunitně vedeného místního rozvoje (SCLLD) na nové programové období 2021–

2027. 

Členům Rady byla podána informace, že MAS přijala mezi své členy dva nové subjekty a to 

Obec Jiřice (Miroslav Jirků), která již byla členem Výběrové komise a aktivně s MAS 

spolupracuje a MATEŘSKOU A ZÁKLADNÍ ŠKOLU BAMBI (Ing. Helena Kottová), která 

je zapojena do projektu MAP II. Z členství v MAS byla dle Stanov ke konci roku 2020 

vyloučena Veronika Brzoňová (Minilázně Veronika a obchod Zdravínek), jelikož nezaplatila 

členský příspěvek. Aktuálně má MAS 27 členů. 

Změnilo se složení Rady MAS. Odstoupil p. Josef Jirků zástupce ZUŠ G. Mahlera a nově je 

v Radě MAS MŠ a ZŠ Bambi. 

 

3. Informace o přípravě nové strategie SCLLD na období 2021–2027 

Kancelář MAS připravuje novou strategii na období 2021–2027, na základě které bude MAS 

vyhlašovat výzvy. Probíhá online dotazníkové šetření mezi obyvateli obcí z našeho území, 

které můžete vyplnit zde. 

Proběhla propagace tohoto šetření mezi starosty, pomocí příspěvků na Facebooku a webu MAS, 

v humpoleckých Radničních listech a byl publikován článek o činnosti MAS v Senožatských 

novinách. Po skončení dotazníkového šetření budou následovat osobní schůzky se starosty obcí 

v území. 

Při přípravě strategie budou osloveny další skupiny – školy a školky v území (toto mapujeme 

v rámci projektu MAP II), podnikatelé (přes platformu Business for Breakfast), poskytovatelé 

sociálních služeb (MAS je opět zapojena do schůzek s poskytovateli sociálních služeb). 

Po odevzdání strategie, která by měla mít cca 60 stran, budeme chystat programové rámce 

(Operační program Zaměstnanost, Integrovaný regionální operační program, Program rozvoje 

venkova a možná i další programy, pokud to bude umožněno). 

 

4. Schválení usnesení Rady MAS z roku 2020 – doporučení od MMR 

Jelikož pro rok 2020 nebyla Rada MAS navolena správně, vypršelo jí funkční období a nebylo 

navoleno nové složení, doporučilo Ministerstvo pro místní rozvoj a SZIF znovu schválit 

veškerá usnesení, která byla projednána a schválena Radou MAS v roce 2020. 

 

Návrh usnesení č. 02/2021: Rada spolku Společnost pro rozvoj Humpolecka, z.s. přijímá a 

schvaluje všech 28 usnesení projednaných v roce 2020 pod čísly 1/2020 až 28/2020. 
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5. Schválení 7. výzvy PRV a schválení aktualizace Fiche č. 7 Rozvoj obcí 

Nachystali jsme výzvu č. 7 z Programu rozvoje venkova. Zbyla nám alokace ve výši 2,6 mil. 

Kč, kterou bychom chtěli vyhlásit na Fichi č. 7 Rozvoj obcí. Výzvu bychom chtěli vyhlásit co 

nejdříve. Aktualizovali jsme Fichi č. 7 Rozvoj obcí. Preferenční kritéria jsou: 

1) Tvorba pracovních míst 

2) Zkrácená doba realizace projektu 

3) Zvýhodnění menších projektů 

4) Zvýhodnění menších obcí 

5) Počet podaných žádostí ve výzvě 

6) Nepodpořený žadatel v programovém rámci PRV CLLD MAS Společnost pro rozvoj 

Humpolecka 

 

U kritéria č. 6 navýšíme u nepodpořeného žadatele bodový zisk z 5 na 43 bodů, aby mohli být 

podpořeni žadatelé, kteří ještě podporu přes MAS v rámci PRV nezískali. 

 

Návrh usnesení č. 03/2021: Rada spolku schvaluje 7. výzvu PRV a schvaluje aktualizaci 

Fiche č. 7 Rozvoj obcí. 

 

6. Schválení aktualizace interních postupů PRV – alokace na hraniční projekt 

Před schválením 7. výzvy PRV musíme ještě aktualizovat interní postupy PRV, abychom mohli 

podpořit případný hraniční projekt, který bude „těsně pod čárou“ – nezbyde na něj alokace 

výzvy, aby mohl být také podpořen. O podpoření či nepodpoření pak bude jednat Rada MAS. 

 

Návrh usnesení č. 04/2021: Rada spolku schvaluje aktualizaci interních postupů PRV verzi 

1.1. 

 

7. Informace o přípravě výzvy IROP – schválení převodu prostředků na chodníky 

Jelikož nám v IROP zbývají nevyčerpané prostředky a je třeba je rozdělit, aby „nepropadli“, je 

nutné, aby Rada MAS rozhodla, na jaké opatření budou prostředky převedeny, zda na výzvu 

pro školy či na chodníky. Od obcí víme o projektech na chodníky, které slouží ke zvyšování 

bezpečnosti v dopravě. Prostřednictvím výzvy na chodníky můžeme finance snadno rozdělit a 

vyčerpat. 

 

Nebo můžeme vyhlásit výzvu pro školy, která musí být u ZŠ zaměřena buď na odborné učebny 

nebo u MŠ na navýšení kapacity. Projekty škol jsou však na delší přípravu a bývají finančně 

náročnější. Dle programového rámce MAP II jsou ve školách nějaké projektové záměry, 

na které by mohlo být zažádáno. Na jednání padly návrhy, že by se měla vyhlásit výzva 

na chodníky. 
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Návrh usnesení č. 05/2021: Rada spolku schvaluje přesun zbývajících finančních prostředků 

IROP na opatření bezpečnost dopravy (chodníky). 

 

8. Informace o projektu MAP II, příprava žádosti MAP III 

Projekt MAP II běží, jeho konec bude k 31. 3. 2022. V současné době jsme pro školy pořídili 

od Fox Games hru „Jak dobře to u nás znáš?“, do jejíž přípravy se zapojilo 11 obcí z našeho 

území a také obce z Pacovska a Pelhřimovska. V březnu jsme podali žádost o platbu za uplynulé 

období 9/2020-2/2021 a nyní připravujeme žádost o dotaci na projekt MAP III, který by plynule 

navázal na projekt MAP II. 

Paní Kukrechtová řeší společně s hlavní manažerkou MAP financování vybavení pro školy 

z projektu MAP II. 

 

9. Schválení aktualizace směrnic 01/2021 Směrnice cestovní náhrady a 02/2021 

Směrnice časové rozlišení 

V rámci auditu nám bylo doporučeno, abychom si zaktualizovali směrnice, proto jsme provedli 

aktualizaci těchto dvou směrnic: 01/2021 Směrnice cestovní náhrady a 02/2021 Směrnice 

časové rozlišení. U směrnice na časové rozlišení jsme si stanovili limit pro nevýznamné částky, 

které nebudeme rozlišovat a to doklady do 3 000 Kč.  

 

Návrh usnesení č. 06/2021: Rada spolku schvaluje aktualizace směrnic 01/2021 Směrnice 

cestovní náhrady a 02/2021 Směrnice časové rozlišení. 

 

10. Informace o proběhlém auditu MAS a rozboru hospodaření MAS 

Proběhl audit účetní závěrky za rok 2020 a v červnu ještě bude proveden audit dotace od 

Ministerstva pro místní rozvoj na projekt „Režie MAS“. Audit provádí firma 22HLAV. 

Ing. Pavla Vincencová provedla pro Město Humpolec rozbor hospodaření MAS za rok 2018, 

2019, 2020. Dokument město zadalo k vypracování na základě Jednání Rady města Humpolec, 

které se za MAS účastnili P. Hrala a V. Duben. Paní Kukrechtová vyzívá Radu MAS 

k zamyšlení o tom, co by MAS mohla dělat a být aktivnější. 

Důvod Rady Města pro vypracování rozboru byl, aby více nahlédla do činnosti naší MAS a 

také nesplacená půjčka z roku 2019 ve výši 100 000 Kč. Auditorovi to nevadilo, avšak 

místopředsedkyni to vadí, že sama MAS čerpá úvěr a přitom půjčila finanční prostředky 

Coworku (Na konci března 2021 byla splacen první splátka). 

Rozbor upozorňuje, že v projektu MAP II je 412 tis. Kč. Kancelář MAS je použije pro zapojené 

školy a na akce v rámci projektu MAP II. 

V roce 2013 byla MAS v zisku, v posledních letech je však ve ztrátě. MAS má hlavní činnost 

– vyhlašování výzev, příprava strategií,... a také má vedlejší činnost – pomoc s administrací 

žádostí, příprava Programů rozvoje obce.  
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Provozní dotace není 100 %, ale je pouze 95 %, tudíž si musíme na 5 % spolufinancování 

vydělat sami. Buď musíme zpracovávat pro žadatele více žádostí (ne však do výzev MAS), 

aktualizovat pro obce Programy rozvoje obce (PRPO) či začít vybírat členské příspěvky od obcí 

z území, což je však pro MAS krajní možnost a nikdy toto nedělala. Obcím aktuálně končí 

programy obcí, které by MAS mohla zaktualizovat. Rozešleme obcím nabídky se zpracováním 

PRO. 

 

11. Další body – může být doplněno 

 

 

12. Diskuse, Závěr.  

 

Jednání skončilo v 17:00 hodin. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Monika Krčilová ……………………………. 

 V Humpolci dne 19. 4. 2021 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Pavel Hrala ……………………………. 

 V Humpolci dne 19. 4. 2021 
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